

IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS

When using electrical appliances, basic safety precautions should always be followed including the following:

- Read all instructions.
- Do not touch hot surfaces. Use handles or knobs.
- To protect against electrical shock do not immerse cord, plugs or appliance in water or other liquid.
- Close supervision is necessary when any appliance is used by or near children.
- Unplug from outlet when not in use and before cleaning. Allow to cool before putting on or taking off parts.
- Do not operate any appliance with a damaged cord or plug, or after the appliance malfunctions or has been damaged in any manner. Return appliance to the nearest authorized service facility for examination, repair or adjustment.
- The use of accessory attachments not recommended by the appliance manufacturer may cause injuries.
- Do not use outdoors.
- Do not let cord hang over edge of table or counter, or touch hot surfaces.
- Do not place on or near a hot gas or electric burner, or in a heated oven.
- Always attach plug to appliance first, then plug cord into the wall outlet. To disconnect, turn the thermostat to "Min" and both the timer and shade control to "Off" or "O", then remove plug from wall outlet.
- Do not use appliance for other than intended use.
- Do not clean with metal scouring pads. Pieces can break off the pad and touch electrical parts, creating a risk of electric shock.
- Oversized foods or metal utensils must not be inserted in a toaster oven, as they may create a fire or risk of electric shock.
- A fire may occur if the toaster oven is covered or touching flammable material including curtains, draperies, walls and the like, when in operation. Do not store any item on top of the appliance while in operation.
- Extreme caution must be exercised when using containers constructed of other than metal or glass.
- Do not store any materials, other than the manufacturer's recommended accessories, in this oven when not in use.
- Do not place any of the following materials in the oven: paper, cardboard, plastic and the like.
- Do not cover crumb tray or any part of the oven with metal foil. This will cause overheating of the oven.
- This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.
- Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
- The appliance is not intended to be operated by means of an external timer or separate remote-control system.

SAVE THESE INSTRUCTIONS.

This product is for household use only.

GROUNDED PLUG

As a safety feature, this product is equipped with a grounded plug, which will only fit into a three-prong outlet. Do not attempt to defeat this safety feature. Improper connection of the grounding conductor may result in the risk of electric shock. Consult a qualified technician if you are in doubt as to whether the outlet is properly grounded.

TAMPER-RESISTANT SCREW

Warning: This appliance is equipped with a tamper-resistant screw to prevent removal of the outer cover. To reduce the risk of fire or electric shock, do not attempt to remove the outer cover. There are no user-serviceable parts inside. Repair should be done only by authorized service personnel.

ELECTRICAL CORD

a) A short power cord (or detachable power cord) is provided to reduce the risk resulting from becoming entangled in or tripping over a longer cord.
b) Longer detachable power-supply cords or extension cords are available and may be used if care is exercised in their use.
c) If a long detachable power-supply cord or extension cord is used,
1) The marked electrical rating of the detachable power-supply cord or extension cord should be at least as great as the electrical rating of the appliance,
2) If the appliance is of the grounded type, the extension cord should be a grounding-type 3-wire cord, and
3) The longer cord should be arranged so that it will not drape over the countertop or tabletop where it can be pulled on by children or tripped over unintentionally.

Note: If the power cord is damaged, it should be replaced by qualified personnel; in Latin America, by an authorized service center.



CAUTION

THIS OVEN GETS HOT.
WHEN IN USE, ALWAYS USE OVEN MITTS OR
POT HOLDERS WHEN TOUCHING ANY OUTER
OR INNER SURFACE OF THE OVEN.

HOW TO USE

This product is for household use only.
Caution: Do not leave oven unattended when in operation. Food ignition may occur. If this happens, unplug unit but DO NOT open door. To reduce the risk of fire, keep oven interior completely clean and free of food residues, oil, grease and any other combustible materials.

Caution: A fire may occur if the toaster oven is covered or touching flammable materials including curtains, draperies, walls and the like when in operation or after, when still hot. Do not place any of the following materials in the oven, on top of the oven, or in contact with the oven sides or bottom surfaces: paper, cardboard, plastic or the like.

GETTING STARTED

- Remove all packing material and any stickers.
- Wash all removable parts as instructed in CARE AND CLEANING.
- Select a location where this unit is to be used, allowing enough space from back of the unit and the wall to allow heat to flow without damage to cabinets and walls.
- Plug unit into electrical outlet.

IMPORTANT INFORMATION ABOUT YOUR OVEN

- This oven gets hot. When in use, always use oven mitts or potholders when touching any outer or inner surface of the oven.
- During first few minutes of use you may notice smoke and a slight odor. This is normal and should cause no concern.
- You must set the timer or select STAY ON for the oven to function.

TOAST FUNCTION

1. For best results, place the bread to be toasted directly on the slide rack.
2. Toast up to 9 slices of bread. Center your items in the middle of the rack.
3. Insert the slide rack and close the oven door.
4. Turn the Temperature control knob to the Toast setting.
5. Turn the Cooking Function control knob to Toast.

6. Turn the separate precision toast shade knob to medium shade then desired toast shade: Light, Medium, or Dark.

7. For best results, on first toasting cycle, set the toast selector knob to Medium, then re-adjust to lighter or darker to suit your preference.

8. The On indicator light comes on and remains on until the toasting cycle is complete.

9. When toast cycle is complete, there will be an audible signal. The oven and the On indicator light will turn off.

10. Open the oven door. Using oven mitts or pot holders, slide the rack out to remove the toast.

11. Unplug appliance when not in use.

BAGEL FUNCTION

1. For best results, place the bagels to be toasted directly on the slide rack.
2. Center your items in the middle of the rack.
3. Insert the slide rack and close the oven door.
4. Turn the Temperature control knob to the Bagel setting.
5. Turn the Cooking Function control knob to Bagel.
6. Use the oven timer knob and set to the desired level using the bagel shade indicated.
7. For best results, on first bagel cycle, set the timer knob in the middle between the light and dark bagel icons.
8. The On indicator light comes on and remains on until the bagel cycle is complete.
9. When bagel cycle is complete, there will be an audible signal. The oven and the On indicator light will turn off.
10. Open the oven door. Using oven mitts or pot holders, slide the rack out to remove the bagel.
11. Unplug appliance when not in use.

IMPORTANT: Be sure the top edge of the food or container is at least 1.5 inches (3.81 cm) away from the upper heating elements.

NOTE: Food should not extend beyond the edges of the bake pan/drip tray to avoid drippings from falling onto the heating elements.

CONVECTION BAKE FUNCTION

NOTE: For best results, when baking or cooking, preheat the oven for at least 10 minutes at the desired temperature setting.

1. Turn the Temperature control knob to the desired temperature
2. Turn the Cooking Function control knob to Convection Bake
3. Turn the Timer control knob to 20, and then turn back or forward to desired baking time, including preheat time. Select Stay On to bake longer than 60 minutes or to control cooking time yourself. Be sure to use a kitchen timer.
4. The indicator light comes on and will remain lit during entire baking time.
5. The heating elements with cycle on and off to maintain even heat distribution.
6. Once oven has preheated, open oven door and insert food. Close oven door.
7. When finished cooking, turn the Time control knob to Off. The power indicator light goes off. Use an oven mitt or pot holder to slide out the food.
8. Unplug the appliance when not in use.

BROIL FUNCTION

NOTE: For best results, when broiling, preheat oven for 10 minutes.

1. Turn the Temperature control knob to Broil/450 setting.
2. Turn the Cooking Function control knob to Broil.
3. Turn the Timer control knob to 20, and then turn back or forward to desired baking time, including preheat time. Select Stay On to broil longer than 60 minutes or to control broiling time yourself. Be sure to use a kitchen timer.
4. The indicator light comes on and will remain lit during entire broiling time.
5. The heating elements with cycle on and off to maintain even heat distribution.
6. Once oven has preheated, open oven door and insert food. Place food on the slide rack and use the bake pan/drip tray under the slide rack to avoid drippings falling onto the heating elements.
7. When finished broiling, turn the Timer control knob to Off. The power indicator light goes off. Unplug the appliance when not in use.

ROTISSEUR FUNCTION

Setting food on the rotisserie rack

1. Insert pointed end of the rotisserie spit through one of the forks with pointed ends of the fork facing towards the center of the spit. Slide the fork towards the square end of the spit. Tighten the wing nut.
2. Insert spit through center of food until the fork is securely embedded in food.
3. Slide second fork onto pointed end of spit with pointed ends facing the food. Continue until forks are securely embedded into the food. Tighten the wing nut.
4. Check that the food is centered on spit by placing pointed end of spit into the drive socket on the right-hand side of the oven wall. Rest the square end of the spit in the support on the left-hand side of the oven wall.
5. Insert bake pan, lined with foil, to the lowest rack position, to catch drippings below the rotisserie spit.

Using the rotisserie function

1. Turn the Temperature control knob to the desired cooking temperature
2. Turn the Cooking Function control knob to "Rotisserie"
3. Turn the Timer control knob to "Stay-On" setting
4. When roasting is complete, turn the Timer control knob to "Off".
5. Remove the rotisserie spit by placing the hooks of the rotisserie handle under the grooves of either side of the spit. Lift the left side first by lifting upwards. Then pull the right end of the spit of the drive socket. Carefully remove the roast from the spit.
6. Open the wing nuts and remove the skewers, and remove the meat from the spit.

NOTE: Always use extreme care when removing the rotisserie spit or the slide rack/drip tray from the oven. Always use oven gloves when touching rotisserie handle.

ROTISSEUR COOKING GUIDE

FOOD	MAXIMUM WEIGHT TO BE COOKED	COOKING TEMPERATURE	APPROXIMATE COOKING TIME	INTERNAL TEMPERATURE
Chicken	3½ lbs.	350° F	1½ hours	180° F
Eye Round Roast	3 to 5 lbs.	325° F	1½ to 2 hours	160° F
Round Roast	3 to 5 lbs.	325°F	1½ to 2 hours	160°F for medium
Pork Loin with or without bone	2½ to 4 lbs.	325°F	1½ to 2 hours	160°F
Baby Back Spare Ribs	2 to 3 lbs.	325°F	1½ to 2 hours	160°F

QUICK TIPS FOR ROTISSERIE COOKING:

- Recommended MAXIMUM size of foods cooked on the rotisserie: 3½ lb chicken, 5 lb roast.
- Use kitchen twine to truss chicken wings and legs to the chicken.
- Tying roasts such as beef and pork at 1½-inch intervals and wrapping the twine around the length gives a neat compact shape to roasts on the rotisserie.
- Begin with a cold oven.
- Once spit is in place check that food is centered by letting the rotisserie make one full turn before cooking begins.

CARE AND CLEANING

This product contains no user serviceable parts. Refer service to qualified service personnel.

CLEANING

Important: Before cleaning any part, be sure the oven is off, unplugged, and cool.

1. Clean the glass door with a sponge, soft cloth or nylon pad and sudsy water. Do not use a spray glass cleaner.
2. Wash the bake pan in mild soapy. To minimize scratching, use a polyester or nylon pad.
3. Wipe crumb tray with a dampened cloth or paper toweling and dry thoroughly before inserting back into unit.

NEED HELP?

For service, repair or any questions regarding your appliance, call the appropriate 800 number on cover of this pamphlet. Please DO NOT return the product to the place of purchase. Also, please DO NOT mail product back to manufacturer, nor bring it to a service center. You may also want to consult the website listed on the cover of this pamphlet.

(Applies only in the United States and Canada)

What does it cover?

• Any defect in material or workmanship provided; however, Applica's liability will not exceed the purchase price of product.

For how long?

• Two years from the date of original purchase with proof of such purchase.

What will we do to help you?

• Provide you with a reasonably similar replacement product that is either new or factory refurbished.

How do you get service?

• Save your receipt as proof of date of sale.

• Visit the online service website at www.prodprotect.com/applica, or call toll-free 1-800-231-9786, for general warranty service.

• If you need parts or accessories, please call 1-800-738-0245.

What does your warranty not cover?

• Damage from commercial use.

• Damage from misuse, abuse or neglect.

• Products that have been modified in any way.

• Products used or serviced outside the country of purchase.

• Glass parts and other accessory items that are packed with the unit.

• Shipping and handling costs associated with the replacement of the unit.

• Consequential or incidental damages (Please note, however, that some states do not allow the exclusion or limitation of consequential or incidental damages, so this limitation may not apply to you).

How does state law relate to this warranty?

• This warranty gives you specific legal rights. You may also have other rights that vary from state to province to province.

Por favor lea este instructivo antes de usar el producto

INSTRUCCIONES IMPORTANTES DE SEGURIDAD.

Cuando se usan aparatos eléctricos, siempre se deben respetar las siguientes medidas básicas de seguridad:

- Por favor lea todas las instrucciones.
- No toque las superficies calientes. Use las asas o las perillas.
- A fin de protegerse contra un choque eléctrico y lesiones a las personas, no sumerja el cable, los enchufes ni el aparato en agua ni en ningún otro líquido.
- Todo aparato eléctrico usado en la presencia de los niños o por ellos mismos requiere la supervisión de un adulto.
- Desconecte el aparato del tomacorriente cuando no esté en uso y antes de limpiarlo. Espere que el aparato se enfrie antes de instalarlo o retirarle piezas y antes de limpiarlo.
- No use ningún aparato eléctrico que tenga el cable o el enchufe averiado, que presente un problema de funcionamiento o que esté dañado. Acuda a un centro de servicio autorizado para que lo examinen, reparen o ajusten.
- El uso de accesorios no recomendados por el fabricante del aparato puede ocasionar incendio, choque eléctrico o lesiones a las personas.
- No use este aparato a la intemperie.

- No permita que el cable cuelgue del borde de la mesa o del mostrador ni que entre en contacto con superficies calientes.
- No coloque el aparato sobre ni cerca de las hornillas de gas o eléctricas ni adentro de un horno caliente.
- Siempre conecte el enchufe al aparato primero y luego enchufe el cable a la toma de corriente. Para desconectar, coloque el termostato para "Min" y tanto el temporizador y control de la sombra a "Off" o "O" y después, retire el enchufe del tomacorriente.
- Este aparato se debe usar únicamente con el fin previsto.
- No use almohadillas de fibras metálicas para limpiar el aparato. Las fibras metálicas podrían entrar en contacto con las piezas eléctricas del aparato, resultando en el riesgo de un choque eléctrico.
- Existe el riesgo de incendio si el aparato permanece cubierto mientras se encuentra en funcionamiento o si éste llegase a entrar en contacto con cualquier material inflamable, incluyendo las cortinas y las paredes. Asegúrese de no colocar nada sobre el aparato mientras se encuentre en uso.
- Se debe ejercer mucha prudencia al usar recipientes que no sean de metal ni de vidrio.
- Cuando este aparato no esté en funcionamiento, no se debe usar para guardar nada aparte de los accesorios recomendados por el fabricante.
- No introduzca los siguientes materiales en el aparato: papel, cartón, envolturas plásticas ni materiales semejantes.
- A fin de evitar que el aparato se sobrecaliente, no cubra la bandeja para los residuos como ninguna otra superficie del aparato con papel de aluminio.
- Este aparato no está diseñado para ser

¿Qué relación tiene la ley estatal con esta garantía?

• Esta garantía le otorga derechos legales específicos y el consumidor podría tener otros derechos que varían de una región a otra.

Válida sólo para México

Duración
Rayovac de México SA de CV garantiza este producto por 2 años a partir de la fecha original de compra.

¿Qué cubre esta garantía?

Esta Garantía cubre cualquier defecto que presenten las piezas, componentes y la mano de obra contenidas en este producto.

Requisitos para hacer válida la garantía

Para reclamar su Garantía deberá presentar al Centro de Servicio Autorizado la póliza sellada por el establecimiento en donde adquirió el producto. Si no la tiene, podrá presentar el comprobante de compra original.

¿Dónde hago válido la garantía?

Llame sin costo al teléfono 01 800 714 2503, para ubicar el Centro de Servicio Autorizado más cercano a su domicilio en donde usted podrá encontrar partes, componentes, consumibles y accesorios.

Procedimiento para hacer válida la garantía

Acuda al Centro de Servicio Autorizado con el producto con la póliza de Garantía sellada o el comprobante de compra original, ahí se reemplazará cualquier pieza o componente defectuoso sin cargo alguno para el usuario final. Esta Garantía incluye los gastos de transporteación que se derivan de su cumplimiento.

Excepciones

Esta Garantía no será válida cuando el producto:

A) Se hubiese utilizado en condiciones distintas a las normales.

B) No hubiese sido operado de acuerdo con el instructivo de uso que le acompaña.

C) Cuando el producto hubiese sido alterado o reparado por personas no autorizadas por Rayovac de México SA de CV.

Nota: Usted podrá encontrar partes, componentes, consumibles y accesorios en los centros de servicios autorizados. Esta garantía incluyen los gastos de transportación que se derivan de su cumplimiento dentro de sus red de servicio.

Veuillez lire et conserver ce guide d'entretien et d'utilisation.

IMPORTANTES CONSIGNES DE SÉCURITÉ.

Lorsqu'on utilise des appareils électriques, il faut toujours respecter certaines règles de sécurité fondamentales, notamment les suivantes

- Lisez toutes les instructions.

- Ne pas toucher les surfaces chaudes. Utiliser les poignées ou les boutons.

- Pour éviter les chocs électriques, ne pas immerger le cordon, la fiche ou appareil dans l'eau ou tout autre liquide.

- Une surveillance étroite est nécessaire lorsque tout appareil est utilisé par ou près des enfants.

- Débrancher l'appareil lorsqu'il n'est pas utilisé et avant de le nettoyer. Laisser refroidir avant de mettre ou d'enlever des pièces.

- Ne pas faire fonctionner un appareil avec un cordon ou une fiche endommagé, ou après un dysfonctionnement ou a été endommagé de quelque façon. retourner l'appareil au centre de service agréé le plus proche pour examen, réparation ou réglage.

- L'utilisation d'accessoires non recommandés par le fabricant de l'appareil peut causer des blessures.

- Ne pas utiliser à l'extérieur.

- Ne laissez pas le cordon pendre de la table ou du comptoir, ni toucher des surfaces chaudes.

- Ne pas placer sur ou près d'un brûleur à gaz ou électrique, ni dans un four chaud.

- Toujours brancher l'appareil avant de brancher le cordon dans la prise murale. Pour débrancher, mettre le thermostat pour "Min" et à la fois la minuterie et le contrôle de l'ombre sur "Off" ou "O" et retirer la fiche de la prise murale.

- Ne pas utiliser l'appareil à d'autres fins que celles prévues.

- Ne pas nettoyer avec des tampons à récurer métalliques. Les pièces peuvent se détacher du tampon et toucher les pièces électriques, créant ainsi un risque de choc électrique.

- Les aliments surdimensionnés ou en métal ustensiles ne doivent pas être insérés dans un four grille-pain, car ils pourraient provoquer un incendie ou un choc électrique.

- Un incendie peut survenir si le grille-pain est recouvert de matériaux inflammables comme des rideaux, tentures, murs et autres, lorsqu'il est en fonctionnement. Ne pas remiser des articles sur le dessus de l'appareil pendant son fonctionnement.

- prudence extrême doit être prudent lorsque vous utilisez des conteneurs construits autre que le métal ou le verre.

- Ne stockez pas de matériaux, autres que les accessoires recommandés par le fabricant, dans ce four lorsqu'il n'est pas utilisé.

- Ne placez pas l'un des matériaux suivants dans le four: papier, carton, plastique, etc.

- Ne couvrez pas le plateau à mielles ou toute autre partie du four avec du papier métallique. Ceci provoquera une surchauffe du four.

- Cet appareil n'est pas conçu pour être utilisé par des personnes (notamment des enfants) dont les capacités physiques, sensorielles o mentales son réduites ou qui manquent d'expérience ou de connaissances, à moins qu'elles ne soient supervisées ou dirigées par une personne responsable de leur sécurité pendant l'utilisation.

- Les enfants doivent être supervisés afin d'éviter qu'ils ne jouent avec l'appareil.

- L'appareil n'est pas destiné à être actionné au moyen d'une minuterie externe ou un système de commande à distance séparé.

CONSERVER CES MESURES.

Cet appareil est conçu pour un usage domestique seulement.

FICHE MISE À LA TERRE

Par mesure de sécurité, ce produit est équipé d'une prise mise à la terre, qui n'entre que dans une prise à trois broches. ne pas tenter de contourner ce dispositif de sécurité. Une mauvaise connexion du conducteur de terre peut entraîner un risque de choc électrique. Consultez un électricien qualifié si vous avez des doutes quant à savoir si la prise est correctement mise à la terre.

VIS INDESSERRABLE

Avertissement : L'appareil est doté d'une vis indesserrable empêchant l'enlèvement du couvercle extérieur. Pour réduire les risques d'incendie ou de secousses électriques, ne pas tenter de retirer le couvercle extérieur. L'utilisateur ne peut pas remplacer les pièces de l'appareil. En confier la réparation seulement au personnel des centres de service autorisés.

CORDON

a) Un cordon d'alimentation court (ou cordon d'alimentation détachable) est fourni pour réduire le risque d'enchevêtrement ou de trébuchement sur un cordon plus long.

b) Il existe des cordons d'alimentation amovibles ou de rallonge plus longs et il faut s'en servir avec prudence.

c) Lorsqu'on utilise un cordon d'alimentation amovible ou de rallonge plus long, il faut s'assurer que :

- 1) la tension nominale du cordon d'alimentation amovible ou de rallonge soit au moins égale à celle de l'appareil, et que;
- 2) lorsque l'appareil est de type mis à la terre, il faut utiliser un cordon de rallonge mis à la terre à trois broches, et;
- 3) le cordon plus long soit placé de sorte qu'il ne soit pas étalé sur le comptoir ou la table d'où des enfants pourraient le tirer, ni placé de manière à provoquer un trébuchement.

Note: Si le cordon d'alimentation est endommagé, il doit être remplacé par du personnel qualifié ou, en Amérique latine, par un centre de service agréé.



AVERTISSEMENT

LE FOUR DEVIENT CHAUD. EN COURS D'UTILISATION, TOUJOURS UTILISER DES MITAINES DE CUISINE OU DES POIGNÉES POUR TOUCHER LES SURFACES EXTERIEURES OU INTÉRIEURES DU FOUR.

UTILISATION

Cet appareil est conçu pour un usage domestique seulement.

Mise en garde : Ne pas laisser le four sans surveillance pendant qu'il fonctionne. Il est possible que les aliments s'enflamme. Si cette situation se produit, débrancher l'appareil, mais NE PAS ouvrir la porte. Pour réduire les risques d'incendie, veiller à conserver l'intérieur du four propre et exempt de résidus d'aliments, d'huile, de graisse et de toute autre matière combustible.

Mise en garde : Un incendie pourrait se déclencher si le grille-pain four est couvert ou si touche une matière inflammable comme des rideaux, draperies, murs, etc. pendant qu'il fonctionne et lorsqu'il est encore chaud. Ne placez aucune des matières suivantes dans le four ni sur le dessus du four et ne les mettez pas en contact avec les côtés ou le dessous du four : papier, carton, emballage plastique et autre matériau semblable.

POUR COMMENCER

• Retirez tous les matériaux d'emballage et les autocollants.

• Lavez toutes les pièces amovibles tel que mentionné dans ENTRETIEN ET NETTOYAGE.

- Choisissez un endroit où l'appareil est utilisé, ce qui permet de suffisamment d'espace de l'arrière de l'appareil et le mur pour permettre à la chaleur de circuler sans endommager les armoires et les murs.
- Branchez l'appareil dans une prise électrique.
- RENSEIGNEMENTS IMPORTANTS SUR LE FOUR**
 - Le four devient chaud. Lors de l'utilisation, toujours utiliser des mitaines de four ou des poignées pour toucher les surfaces extérieures ou intérieures du four.
 - Pendant quelques premières minutes d'utilisation, vous remarquerez peut-être de la fumée et une légère odeur. Ceci est normal et ne devrait causer aucun souci.
 - Vous devez régler la minuterie ou sélectionner STAY ON pour que le four fonctionne.
- FONCTION DE GRILLAGE**
 - Pour obtenir les meilleurs résultats possibles, déposer le pain à griller directement sur la grille coulissante.
 - Placer les tranches jusqu'à 9 tranches de pain. Placer les tranches au centre de la grille.
 - Insérer la grille coulissante et fermer la porte du four.
 - Tourner le sélecteur de température à la position TOAST.
 - Régler le sélecteur de fonction de cuisson à TOAST.
 - Tournez le bouton de précision séparée toasts ombré de teinte moyenne, puis de grillage souhaité. Facile, Moyen ou Foncé.
 - Pour obtenir les meilleurs résultats possibles au premier cycle de grillage, choisir le réglage moyen et régler le degré de grillage au goût (pâle ou foncé).
 - Le témoin de fonctionnement s'allume et reste allumé jusqu'à la fin du cycle de grillage.
 - À la fin du cycle de grillage, l'appareil émet un signal audible. Le four et le témoin de fonctionnement s'éteignent.
 - Ouvrir la porte du four. À l'aide de gants/poignées de cuisine, retirer la grille pour sortir les aliments.
 - Débrancher l'appareil quand il ne sert pas.
- FONCTION DE GRILLAGE DE BAGEL**
 - Pour obtenir les meilleurs résultats possibles, déposer le bagel à griller directement sur la grille coulissante.
 - Placer les tranches au centre de la grille.
 - Insérer la grille coulissante et fermer la porte du four.
 - tourner le sélecteur de température à TOAST.
 - Régler le sélecteur de fonction de cuisson à BAGEL.
 - Utiliser le bouton de la minuterie du four pour régler à l'intensité désirée en suivant les degrés de grillage indiqués.
 - Le réglage du bouton de la minuterie au centre, entre les icônes de bagel pâle et foncé au premier cycle de grillage, permettra d'obtenir les meilleurs résultats.
 - Le témoin de fonctionnement s'allume et reste allumé jusqu'à la fin du cycle de grillage du bagel.
 - À la fin du cycle de grillage du bagel, l'appareil émet un signal audible. Le four et le témoin de fonctionnement s'éteignent.
 - Ouvrir la porte du four. À l'aide de gants/poignées de cuisine, retirer la grille pour sortir le bagel.
 - Débrancher l'appareil quand il ne sert pas.

IMPORTANT : S'assurer que le haut du contenant à aliments soit au moins à 3,81 cm (1/2 po) des éléments chauffants supérieurs.

REMARQUE : Les aliments ne doivent pas dépasser de la plaque de cuisson/plateau d'égouttage pour éviter que des gouttes ne tombent sur les éléments chauffants.

FONCTION DE CUISSON PAR CONVECTION

REMARQUE : Pour obtenir de meilleurs résultats lors de la cuisson, préchauffer le four au moins 10 minutes à la température désirée.

1. Tourner le sélecteur de température à la position désirée.

2. Régler le sélecteur de fonction de cuisson à CONVECTION BAKE.

3. Régler la minuterie à la position 20 et revenir ensuite vers l'arrière ou avancer jusqu'au temps de cuisson désiré, y compris le temps de préchauffage. Sélectionner l'option STAY ON pour faire cuire plus de 60 minutes ou pour déterminer au besoin le temps de cuisson. S'assurer d'utiliser une minuterie de cuisine.

4. Le témoin de fonctionnement s'allume et reste allumé tout au long du cycle de cuisson.

5. Les éléments chauffants s'allument et s'éteignent pour maintenir la température voulue.

6. Une fois que le four a préchauffé, ouvrir la porte et placer les aliments à l'intérieur du four. Fermer la porte du four.

7. À la fin de la cuisson, tourner la minuterie à la position OFF. Le témoin de fonctionnement s'éteint. Utiliser un gant de cuisine ou une poignée pour le four pour retirer les aliments.

8. Débrancher l'appareil lorsqu'il ne sert pas.

FONCTION DE ROTISSAGE

REMARQUE : Pour obtenir les meilleurs résultats possibles, préchauffer le four pendant 10 minutes.

1. Tourner le sélecteur de température à la position BROIL/450.

2. Régler le sélecteur de fonction de cuisson à BROIL.

3. Régler la minuterie à la position 20 et revenir ensuite vers l'arrière ou avancer jusqu'au temps de cuisson désiré, y compris le temps de préchauffage. Sélectionner l'option STAY ON pour faire rôtir plus de 60 minutes ou pour déterminer au besoin le temps de rôtissage. S'assurer d'utiliser une minuterie de cuisine.

4. Le témoin de fonctionnement s'allume et reste allumé tout au long du cycle de rôtissage.

5. Les éléments chauffants s'allument et s'éteignent pour maintenir la température voulue.

6. Une fois que le four a préchauffé, ouvrir la porte et placer les aliments à l'intérieur du four. Placer les aliments sur la grille coulissante et insérer la plaque de cuisson/plateau d'égouttage sous la grille pour éviter que des gouttes ne tombent sur les éléments chauffants.

7. À la fin du rôtissage, tourner la minuterie à la position OFF. Le témoin de fonctionnement s'éteint.

8. Débrancher l'appareil lorsqu'il ne sert pas.

FONCTION DE ROTISSOIRE

Placer les aliments sur la grille de rotissoire.

1. Insérer l'extrémité pointue de la broche dans l'une des fourchettes, les extrémités pointues de la fourchette orientées vers le centre de la broche. Glisser la fourchette vers l'extrémité carrée de la broche. Serrer l'écrou à oreilles.

2. Insérer la broche au centre de l'aliment jusqu'à ce que la fourchette tienne solidement l'aliment.

3. Glisser la deuxième fourchette sur l'extrémité pointue de la broche, les extrémités pointues orientées vers l'aliment. Continuer jusqu'à ce que la fourchette tienne solidement l'aliment. Serrer l'écrou à oreilles.

4. Assurer que la broche est bien centrée dans l'aliment en plaçant l'extrémité pointue de la broche dans la prise d'entretoise située sur la paroi droite du four. Déposer l'extrémité carrée de la broche sur le support situé sur la paroi gauche du four.

5. Insérer la grille en plaçant les crochets de la poignée de la rotissoire sous les rainures de chaque côté de la broche. Lever le côté gauche d'abord. Ensuite, retirer de la prise l'extrémité droite de la broche. Retirer délicatement le rôtis du four.

6. Desserrer les écrous à oreilles, retirer les brochettes et retirer la viande de la broche.

REMARQUE : Toujours faire preuve de grande prudence au moment de retirer la broche ou la grille coulissante/plateau d'égouttage du four. Utilisez toujours des gants de cuisine lorsque vous touchez la poignée rotissoire.

GUIDE DE CUISSON AU TOURNEBROCHE

ALIMENTAIRE	MAXIMUM WEIGHT TO BE COOKED	POIDS MAXIMUM A CUIRE	TEMPS DE CUISSON APPROXIMATIF	TEMPÉRATURE INTERNE

<tbl_r cells="5" ix="2" maxcspan="1" maxrspan="1" used